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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-28/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  30. studenog 2015. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 
S 12. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
12. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 30. studenog 2015. godine (ponedjeljak) u 18:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mila Kožul, član VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Antonija Marković, član VMO 
- Nenad Srdoč, član VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
 

 
Usvajanje zapisnika s 11. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje komunalnih prioriteta za 2016. godinu 
2. Programske aktivnosti u narednom razdoblju – Dan MO i Doček Sv. Nikole 
3. Natječaj za prijavu projekata Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2016. godinu 
4. Informacija i zaključci sa sjednice Odbora za mjesnu samoupravu 
5. Osvrt na održanu Eko akciju u Ulici M. Barača 
6. Zahtjev za produženje platoa za kontejnere ispred zgrade G. Carabino 11 
7. Zahtjev za izgradnju platoa za kontejnere u Zametskoj ulici kod k. br. 34 i 36 
8. Zahtjev stanara zgrade J. Vlahovića 22 
9. Zahtjevi Waldorfske škole i vrtića 
10. Zahtjev stanara zgrade Ivekovićeve 3 
11. Zahtjev stanara zgrade Becićeve 2 
12. Upit o nerealiziranim stavkama komunalnih prioriteta za 2012. godinu – uređenje 

nogostupa u Ulici J. Vlahovića i uređenje parkirališta u Medovićevoj ulici 
13. Dopisi na znanje vijećnicima 
14. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 
Predsjednik Vijeća Marin Barać dao je na raspravu nazočnim vijećnicima Prijedlog prioriteta za 
2016. godinu obrađen od strane Odjela gradske uprave za komunalni sustav s procijenjenim 
iznosima za svaku stavku i iznio svoj prijedlog konačnog redoslijeda prioriteta. Vijeće je nakon 
rasprave prihvatilo slijedeći prijedlog prioriteta za 2016. godinu u iznosu od 694.000,00 kuna koji 
će proslijediti Odjelu gradske uprave za komunalni sustav: 
 

27 MO SVETI NIKOLA  
UKUPNO: 694.000,00 

1 Izvedba autobusnog ugibališta u Ulici Giuseppe Carabino kod kućnog 
broja 12 275.000,00 

2 Proširenje javne rasvjete u pothodniku ispod Nove ceste u Crnčićevoj 
ulici kod kućnog broja 4 12.000,00 

3 Tehnička priprema za izgradnju igrališta za igru s loptom na mjestu 
donjeg parka u Kršinićevoj ulici južno od kućnog broja 28 30.000,00 

4 Uređenje dječjeg igrališta istočno od Osnovne škole "San Nicolo" 40.000,00 

5 Opremanje dječjeg igrališta istočno od Osnovne škole "San Nicolo" 30.000,00 

6 Izrada, dobava i postava autobusne čekaonice na stajalištu Zametska - 
pravac prigrad 70.000,00 

7 Uređenje stubišta istočno od kućnog broja 2 u Becićevoj ulici prema 
Novoj cesti 15.000,00 

8 Sanacija stubišta na parkiralištu ispred kućnog broja 1 u Crnčićevoj ulici 5.000,00 

9 Uređenje stubišta na spoju parkirališta sjeverno od kućnog broja 6 u 
Crnčićevoj ulici sa Novom cestom 8.000,00 

10 Uređenje pješačkog puta između parkirališta sjeverno od kućnog broja 9 
u Crnčićevoj ulici i Nove ceste  20.000,00 

11 Postava klupe u Ivekovićevoj ulici zapadno od kućnog broja 2 4.000,00 

12 Sadnja drvoreda od kućnog broja 2 u Ivekovićevoj ulici do Ulice Antuna 
Kosića Rika 17 7.000,00 

13 Uređenje dječjeg igrališta u Ulici Giuseppea Carabina kod kućnog broja 
12 42.000,00 

14 Rekonstrukcija javne rasvjete u parku u Ulici Giuseppea Carabina kod 
kućnog broja 12 18.000,00 

15 Sadnja stabala u Ivekovićevoj ulici na ulazu u parkirališta kod kućnih 
brojeva 2, 4 i 6 5.000,00 

16 Sadnja stabala na parkiralištu u Ulici Mirka  Čurbega kod kućnog broja 6 15.000,00 

17 Uređenje stubišta od pruge prema autobusnom stajalištu u Liburnijskoj 
ulici južno od kućnog broja 16 35.000,00 
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18 Uređenje prilaza parkiralištu sjeverno od kućnog broja 2 u Ulici Udatnoga 10.000,00 

19 Zamjena dotrajalih sprava na dječjim igralištima u Kršinićevoj ulici 15.000,00 

20 Postava antistres podloga u parku u Kršinićevoj ulici 16.000,00 

21 Zamjena dotrajalih sprava na dječjem igralištu u Ulici Udatnoga 15.000,00 

22 Postava antistres podloga u parku u Ulici Udatnoga 7.000,00 
 

 
Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog prioriteta za 2016. godinu. 
• Ostale neuvrštene stavke pokušati će se realizirati preko redovnog održavanja.  

 
 
AD 2 

Predsjednik Vijeća Marin Barać potaknuo je raspravu o realizaciji programskih aktivnosti - Dan MO 
i Doček Sv. Nikole.  
 

Zaključak:  
• Povodom obilježavanja Dana MO održani su boćarski turnir (14. studenog), kreativna 

radionica (26. studenog) i turnir u šahu i briškuli i trešeti (28. studenog) 
• U srijedu 2. prosinca od 8 do 10 sati održati će se besplatno mjerenje tlaka i šećera u 

krvi  
• U petak 4. prosinca u 19 sati održati će se Predblagdansko druženje, a izvođači će 

biti Kazališna grupa Viktora Cara Emina i kvartet Pešekani 
• U ponedjeljak 7. prosinca u 17 sati održati će se prigodna predstava za djecu Grupe 

RI-stars i Sveti Nikola će predškolskoj djeci podijeliti slatke paketiće 
 
 
AD 3 
U tijeku je natječaj za prijavu projekata Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2016. godinu. 
Vijeće MO Sveti Nikola podnijelo je prijavu projekta uređenja dijela javne površine ispred zgrade 
Zametska 6 na način da se površina očisti, te da se postave dvije klupe, četiri betonske vaze sa 
cvijećem i jedno rasvjetno tijelo. Projekt je planiran u suradnji sa Osnovnom waldorfskom školom i 
Waldorfskim dječjim vrtićem Mala vila. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog.  

 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća Marin Barać izvijestio je prisutne o održanoj sjednici Odbora za mjesnu 
samoupravu. Sjednici su prisustvovali, osim predstavnika vijeća mjesnih odbora Sveti Nikola, 
Podmurvice, Banderovo i Turnić, i predstavnici Direkcije za mjesnu samoupravu, Direkcije 
zajedničkih komunalnih djelatnosti, Rijeka prometa d.d. i KD Čistoća d.o.o. O problemima sa 
područja MO Sveti Nikola govorilo se o potrebi pronalaženja odgovarajućeg rješenja za divlji 
deponij u Ulici Milutina Barača, interventi put u Crnčićevoj ulici, povećavanju sigurnosti na pružnim 
prijelazima, povećanju rasvjete na pješačkom prijelazu kod toplane na Novoj cesti, te o potrebi 
osiguravanja kontejnera lancima. 
 

Zaključak: 
• Potrebno je uputiti dopise nadležnim službama za postavljanje montažnih ograda na 
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interventni put u Crnčićevoj ulici, postavljanje dodatnog osvjetljenja na pješačkom 
prijelazu kod toplane na Novoj cesti i za poduzimanje potrebnih mjera za 
povećavanje sigurnosti na pružnim prijelazima na području MO.  

 
 
AD 5 
Vijeće MO je od Grada Rijeke i Turističke zajednice grada Rijeke primilo priznanje za provedbu 
ekološke akcije i doprinos izgledu grada. Predsjednik Vijeća Marin Barać predložio je da se 
stanarima zgrade Milutina Barača 15/2 uputi zahvala za pomoć u realizaciji ekološke akcije.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog predsjednika Vijeća.  

 
 
AD 6 
Vijeće je primilo zamolbu predstavnika stanara zgrade G. Carabino 11 sa zamolbom za izgradnju 
platoa za kontejnere za razvrstavanje otpada. Budući da se radi o novo postavljenim kontejnerima 
za njih nema uređenog prostora, nego su postavljeni na neravnom terenu zbog čega se često 
preokrenu.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži navedeni zahtjev i proslijedi ga 

nadležnim službama. 
 
 
AD 7 
Vijeću su se obratili stanari zgrada Zametska 34 i 36 sa zamolbom za izgradnjom platoa za 
kontejnere za kućni otpad ispred njihovih zgrada.  
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži navedeni zahtjev i proslijedi ga 
nadležnim službama. 

 
 
AD 8 
Vijeće je primilo dopis stanarke zgrade Jože Vlahovića 22 kojim traži da joj se osigura nesmetan 
prilaz do njene zgrade iz Ulice Jože Vlahovića i iz Zametske ulice. Hitna pomoć ne može doći do 
zgrade nego moraju zvati Vatrogasce da prenesu bolesnika preko betonskog zida. Također traži 
uklanjanje stabla kraj iste zgrade jer je nestabilno i prijeti opasnost da će se srušiti na zgradu. 
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži navedene zahtjeve i proslijedi ih 
nadležnim službama. 

 
 
AD 9 
Osnovna waldorfska škola je uputila zamolbu za preseljenjem tri kontejnera koja se nalaze ispred 
škole i zamjenu ukradenog stupića na prilazu zgradi.  
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži navedene zahtjeve i proslijedi ih 
nadležnim službama. 

 
 
AD 10 
Vijeće je primilo zamolbu upravitelja stambene zgrade Ivekovićeva 3 za produljenje i uređenje 
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zaštitne ograde iza zgrade i za učvršćivanje kontejnera za kućni otpad jer se nalaze na nizbrdici pa 
ih svaki vjetar prevrne ili odgura nizbrdo.    
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži navedene zahtjeve i proslijedi ih 
nadležnim službama. 

 
 
AD 11 
Vijeće je primilo zahtjev stanara zgrade Becićeva 2 za postavu dva znaka kojima se zabranjuje 
šetanje pasa na šljunčanom dijelu i zelenoj površini uz zgradu jer se na tom dijelu igraju djeca.  
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se navedeni zahtjev proslijedi Direkciji 
zajedničkih komunalnih djelatnosti. 

 
 
AD 12 
Zbog upita građana i članova Vijeća, predsjednik Vijeća Marin Barać predložio je da se Rijeka 
prometu d.d uputi požurnica za dvije nerealizirane stavke komunalnih prioriteta iz 2012. godine. 
Radi se o uređenju nogostupa u Ulici Jože Vlahovića od k. br. 10 do spoja s Ulicom Milutina 
Barača i uređenju parkirališta u Medovićevoj ulici sjeverno od k. br. 16 s uređenjem površine za 
kontejnere za kućni otpad. 
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog.  
 
 
AD 13 
Vijeće je primilo odgovor Komisije za postavljanje predmeta i privremenih objekata na području 
grada Rijeke kojim obavještavaju da nisu u mogućnosti udovoljiti zahtjevu za preseljenje 
kontejnera ispred zgrada Meštrovićeve 32 i 34. 
 

Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
 
Vijeće je primilo odgovor Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti kojim obavještavaju da se u 
narednom razdoblju planira postava kamera za videonadzor u Ulici Milutina Barača, a u cilju 
sprečavanja ponovnog nastanka divljeg deponija. Također obavještavaju da zahtjev za 
postavljanjem dodatne rasvjete ne smatraju opravdanim jer se neposredno u blizini mjesta 
odlaganja otpada nalaze dva rasvjetna tijela.  
 

Zaključak: 
 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

Direkcija zajedničkih komunalnih djelatnosti uputila je odgovor na dopis za postavu gumene 
podloge i ljuljačke za bebe na dječjim igralištima u Kršinićevoj ulici i Ulici Udatnoga, te obavještava 
da će se navedeni zahtjev realizirati u okviru prioriteta za 2016. godinu. 
 
 

Zaključak: 
 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
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Vijeće je primilo na znanje obavijest Odjela gradske uprave za komunalni sustav o deponiranom 
krupnom komunalnom otpadu na adresi Zvonimirova 3/1, 3/2, 3/3 i ¾, te da je u razgovoru sa 
stanarima dogovoreno da će otpad biti uklonjen sredinom prosinca. Također obavještavaju da je  
za problem devastiranja i krađe dijelova poslovne zgrade južno od zgrade Zvonimirova 3/1 – 3/4 
nadležna Policija kojoj u slučaju daljnjeg devastiranja treba podnijeti prijavu.  
 

Zaključak: 
 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 14 
Članovi Vijeća Antonija Marković i Nenad Srdoč istaknuli su da na dječjim igralištima u 
Medovićevoj i Meštrovićevoj ulici nedostaju dvije sprave.  
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se Direkciji zajedničkih komunalnih 
djelatnosti pošalje upit.  

 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 
  
 


